
 

Årsmöte den 5 augusti 2017 
  

      Närvarande: 
Håkan Fredriksson   Lars-Erik Österberg 
Barbro Nordlander   Tomas Furrer 
Ronnie Österberg   Lars Olsson 
Tommy Ericsson    Eva Olsson 
Thorbjörn Rubin    Lennart Olsson 
Thomas Ney    Liselotte Wenger 
Anne-Marie Ohlsson   Ingmari Rubin-Persson 
Richard Österberg   Niclas Fhürong 
Bittan Friberg            Barbro Ericsson  
Mats Hederos      

              
      
 
1. Håkan Fredriksson öppnade årsmötet. 
 
2. Håkan Fredriksson valdes till mötesordförande. 
 
3. Mats Hederos valdes till mötessekreterare. 
 
4. Till justeringsmän att jämte ordförande justera protokollet valdes Ronnie Österberg 

och Niclas Fhürong. 
 
5. Årsmötets behöriga utlysande godkändes. 
 
6. Årsmötets dagordning fastställdes. 
 
7. Ordförande Håkan Fredriksson föredrog verksamhetsberättelsen för det gångna 

året, vilken även godkändes av mötet.  
 
8. Revisor Lennart Olsson föredrog revisionsberättelsen vilken också godkändes. 
 
9. Styrelsen beviljades ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2016/2017. 
 
10. Håkan Fredriksson omvaldes till ordförande för det kommande verksamhetsåret. 
 
 
 
 
 
 

 



11. Liselotte Wenger (omval) kassör och Mats Hederos (omval) sekreterare valdes som 
styrelseledamöter för det kommande verksamhetsåret. Till suppleanter valdes 
Göran Landgren (omval) och Niclas Fhürong (omval). Lars-Erik Österberg omvaldes 
som Bryggfogde och är fortsatt adjungerad i styrelsen. 

 
12. Lennart Olsson omvaldes som föreningens revisor. 
 
13. Till valberedning valdes Mats Abrahamsson (omval)och Kay Svanerud (omval).  
 
14. Årsmötet fastställde att medlemsavgiften förblir oförändrad 200 kr för det 

kommande verksamhetsåret. 
 
15. Styrelsen presenterade underlag för eventuell övergång till solcellsdrift. 

Konstaterades att det har varit svårt att få in offerter och att solcellstekniken 
genomgår en snabb förändring. Styrelsen rekommenderade att avvakta med att fatta 
beslut i frågan, vilket också beslutades av årsmötet. Styrelsen kommer att bevaka 
frågan och återkomma när detta anses lämpligt eller nödvändigt. Mötet beslutade 
vidare att värmaren i vänthuset kan kopplas ur och att en lokal mätare kan 
installeras. 

 
16. Förslag om uppfräschning av vänthus föredrogs av Thorbjörn Rubin. Förslaget 

diskuterades varefter mötet beslutade att bordlägga förslaget tills ytterligare 
underlag inkommit inför ett framtida beslut. 

 
 17. Övriga frågor: Beslöts att skylt med ”tilläggning max 2 timmar” på besöksbryggan 

ska återställas. 
 
  18. Mötet avslutades 
 
 
 
Vid protokollet: 
 
 
Mats Hederos   Håkan Fredrikson 
Sekreterare   Ordförande 
 
 
Justeras: 
 
 
Ronnie Österberg  Niclas Fhürong 
 
 


